
Teaching Material Licence Agreement 
 

Imagination University Programme – Teaching Material Licence Agreement v4  
© Copyright Imagination Technologies  1 

Summary: 
• These Teaching Materials are intended for Educational and Non-Commercial use 
• They are primarily for Teachers, but may also be used by Students, individuals for self-study, 

and trainers for in-company (not for profit) training 
• Use of the materials for paid-for courses requires prior permission 
• Use of extracts is allowed if Imagination’s copyright is acknowledged 
• Publication in textbooks or use in paid-for training courses requires prior permission 
• No warranty on the effectiveness of the materials is provided 

 
Terms & Conditions: 
To download these Teaching Materials, you first need to confirm you have read and agree to these 
conditions of use. 
These teaching materials are intended for use in conjunction with Imagination’s technology 
incorporated into development tools.  These teaching materials (“Materials”) may only be used for 
educational, non-commercial purposes. We are fine with you using them to help you use and learn 
about PowerVR, NNA, RISC-Vand other Imagination technologies, to understand how they  work and 
to develop your own solutions (whether in the classroom, at home as part of a course  which you are 
studying, or in-house company training ).   
 
If you are a course leader, then provided you include an appropriate acknowledgment of 
Imagination’s copyright in the Materials, then you are welcome to copy and paste sections from the 
Materials (such as for hand-outs, lecture notes or presentation slides).  However, where we set the 
limit is the bulk copying of the Materials or the reproduction of the Materials (whether in whole or 
in part) for distribution beyond the academic or training setting under which these technologies are 
being taught or for the creation of derivative works not related to the teaching or study of 
Imagination’s technologies. This also means that you are  not permitted to republish the Materials 
(or any part of them) in a book, journal or other publication (whether for commercial reward or not), 
or using the Materials for the basis of providing paid-for training courses specifically related to these 
technologies.   You will need our consent in order to do such things. If you wish to do this, please 
contact Imagination via the University “IUP” Forum and we will be happy to discuss this with you. In 
addition, the Materials should not be shared with anyone who will use the Materials to perform 
competitive analyses of Imagination’s technologies against third-party technologies. 
 
The Materials are all provided “as is” and free-of-charge, so please take them as you find them; we 
are unable to provide any warranties in respect of the Materials of any nature and we limit or 
disclaim any liability to maximum extent permitted by law. If you believe that any of the Materials 
contain any errors, please let us know. The copyrights and other intellectual property rights in the 
Materials all belong to Imagination (unless specifically stated otherwise) and, other than the limited 
rights that we have set out above, you are not granted any other rights to the Materials. 
 
By choosing to download the Materials, you are confirming your agreement to comply with the 
conditions of use set out above (which are the ‘entire agreement’ in relation to your use of the 
Materials). If you don’t agree to any of the above, then you may not use the Materials and you will 
need to stop at this point (or delete the Materials if you have already downloaded them).  If there is 
any dispute that arises out of your use or misuse of the Materials, then English law will apply and all 
disputes will need to be resolved in the English courts. 
 
If you have any queries in relation to these Materials, please get in touch via the Forum of the IUP 
website.  https://university.imgtec.com/forums/  
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教学材料使用条款中文翻译仅供参考，请以英文版为有效法律文件。 
要点： 
1. 这些教学材料用于教育和非商业用途 
2. 它们主要服务于教师，但也可用于学生项目、个人自学和公司内部培训（非营利培训） 
3. 所有使用该材料进行付费服务或付费课程均需要获得事先许可，否则视为侵权 
4. 承认 Imagination的版权前提下，允许使用教材或教材部分内容 
5. 在教科书等出版物中使用材料内容或用于付费培训课程需要得到 Imagination事先许可 
6. Imagination会在能力允许范围内维护教学材料，但不提供材料有效性的保证 

 
条款及细则： 
 
要下载这些教材，您首先需要确认您已阅读并同意该使用条款。 
 
这些教材旨在与 Imagination开发工具进行整合的技术结合使用。 这些教材（“材料”）仅可
用于教育，非商业目的。 我们很高兴与您一起使用它们来帮助您使用和了解 PowerVR，
NNA，RISC-V和其他 Imagination的技术，以了解它们的工作原理并开发您自己的教学或项目
解决方案（无论是正在学习的课堂实验，在家中完成的课后作业抑或是在内部公司的培训）。 
 
如果您是课程教师或实验教师，那么只要在您的教学材料中包含对 Imagination版权的承认与
认可，那么欢迎您从我们提供的材料中复制粘贴和编辑使用部分或全部内容（例如讲义，教案

或演示幻灯片）。但是，我们规定教学材料不可使用的情景是在教学、学术、技术传授、免费

培训等教授 Imagination技术之外的范畴中大量地部分或全部复制我们所提供的教学材料。这
也意味着您无权在书籍，期刊或其他出版物（无论是否获得商业奖励）中发布复制、部分复制

或重写的材料（包括材料中的任何部分），或将这些材料用作提供付费培训课程的材料使用。

如果您需要或将这些材料用作提供付费培训课程的材料或出版内容，并且该内容与这些技术特

别相关，您需要我们的同意才能进行此类操作。请通过 Imagination大学项目“ IUP”论坛与
Imagination联系，我们将很乐意与您讨论后续方案。此外，不得将这些材料与对 Imagination
技术有市场竞争的公司或人群共享。 
 
这些材料均等提供原始文档，并且免费。因此，请在自由取用；我们无法对任何形式的材料提

供任何保证，并且我们在法律允许的最大范围内限制或否认任何责任。如果您认为任何材料中

包含任何错误，请告知我们。教学材料中的版权和其他知识产权均属于 Imagination（除非另
有特别说明），并且，除了我们在上文中描述的有限权利外，您未被授予该资料任何其他权

利。 
 
选择下载材料即表示您确认同意并将遵守上述使用条款（即与使用材料有关的“整个协

议”）。如果您不同意以上任何一项，则可能无法使用材料，此时您需要停止操作（如果已经

下载了材料，则将其删除）。如果您因使用或滥用材料而引起任何争议，则适用英国法律，所

有争议都需要在英国法院解决。 
 
如果您对这些材料有任何疑问，请通过 IUP网站的论坛进行联系。 
https://university.imgtec.com/forums/ 


